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This amendment is raised to address the following:

e Torespond to questions received during the solicitation period:

QUESTIONS AND ANSWERS

Question 1: We are respectfully requesting to obtain a sample so that we can have the most accurate costing
available to you?

Answer 1: There is no viewing sample available at this time.

Question 2: For the marking on the suspenders, would you like it to be listed as bidder’s product (Prime
company) or would you prefer the name of our supplier (manufacturer)?

Answer 2: As per the Specification at point 4.2.6 “Marking” item 2, please to insert the manufacturer's
information.

Question 3: Would you be willing to entertain any design improvements?

Answer 3: The requirement is as stipulated in the specification and will not be changed for this procurement.
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La présente modification vise a :
e répondre aux questions recues pendant la période de soumission;

QUESTIONS ET REPONSES

Question 1 : Nous vous prions de nous faire parvenir un échantillon afin que nous puissions établir les co(ts
avec le plus de précision possible.

Réponse 1 : Aucun échantillon visuel n’est disponible pour le moment.

Question 2 : En ce qui a trait au marquage des bretelles, voulez-vous que le nom du soumissionnaire (entreprise
principale) soit indiqué ou préférez-vous celui de notre fournisseur (fabricant)?

Réponse 2 : Conformément a la spécification, au point 2 du paragr. 4.2.6 Marquage, il faut indiquer
I'identification du fabricant.

Question 3 : Accepteriez-vous des améliorations a la conception?

Réponse 3 : Les exigences correspondent a celles indiquées dans la spécification et aucune modification ne sera
apportée a celles-ci pour le présent approvisionnement.
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